

2017 – 2018 中四選科表

姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____ (正式版)

中三升中四學生應修讀兩科選修科目，其中一科必須在”選修科目(A)”中選擇；另一科則必須在”選修科目(B)”中選擇。數學延伸與日語班只可二選一。

	必修科目	宗教(基督教)(中)、中文、英文、數學(英)、通識(中)、體育
於空格內 填寫意願 次序 1-6	選修科目(A)	企業會計與財務論 (英) <input type="checkbox"/> 資訊及通訊科技 (英) <input type="checkbox"/> 物理 (英) <input type="checkbox"/> 生物 (英) <input type="checkbox"/> 地理 (中) <input type="checkbox"/> 健康管理與社會關係 (中) <input type="checkbox"/>
於空格內 填寫意願 次序 1-6	選修科目(B)	經濟 (英) <input type="checkbox"/> 化學 (英) <input type="checkbox"/> 生物 (中) <input type="checkbox"/> 旅遊與款待 (中) <input type="checkbox"/> 中史 (中) <input type="checkbox"/> 視覺藝術 (中) <input type="checkbox"/>
其他額外 選修科目 (可選或不選) 數學延伸 與 日語班 只可二選一	數學延伸	數學延伸單元：有意選修者，年終數學成績必須達 60 分或以上。 (不選請填”x”；有意選修填”√”) 單元一：微積分及統計(英) <input type="checkbox"/>
	日語班	日語班：將按學生年終成績、操行及日語基礎進行甄選。 (不選請填”x”；有意選修填”√”) 日語班 <input type="checkbox"/>

備註: 1. (中) = 廣東話授課; (英) = 英語授課;

2. 不參加公開試的校本科目：宗教、體育；

3. 選修科目甄選標準：中三全年總平均分；

4. 編班甄選標準：按照學生的語文能力、年終操行及選修科目意願；

語文能力要求：按照中三英文科及中文科全年考試成績；

5. 除了必修科目外，所有選修科目的開班人數最少為 15 人。

家長簽署：_____

學生簽署：_____

日期：_____

最後呈交日期：**2017年7月11日**

Office use only :

ApL Yes _____ NoChecked

2017 – 2018 Secondary 4 Subject Selection Form

Name : _____ Class : _____ Class No. : _____ (Formal Edition)

All Secondary 4 students should take two Elective Subjects. One choice must be from the list of “Elective Subjects (A)” and the other must be from “Elective Subjects (B)”. Students can choose to take EITHER Japanese course OR M1 course.

	Compulsory Subjects	Religious Studies (Christianity), Chinese Language, English Language, Mathematics (Eng), Liberal Studies (Chi), Physical Education (Eng)
Indicate priority by writing 1 – 6 in boxes	Elective Subjects (A)	Business, Accounting and Financial Studies (Eng) <input type="checkbox"/>
		Information and Communication Technology (Eng) <input type="checkbox"/>
		Physics (Eng) <input type="checkbox"/>
		Biology (Eng) <input type="checkbox"/>
		Geography (Chi) <input type="checkbox"/>
		Health Management and Social Care (Chi) <input type="checkbox"/>
Indicate priority by writing 1 – 6 in boxes	Elective Subjects (B)	Economics (Eng) <input type="checkbox"/>
		Chemistry (Eng) <input type="checkbox"/>
		Biology (Chi) <input type="checkbox"/>
		Tourism and Hospitality Studies (Chi) <input type="checkbox"/>
		Chinese History (Chi) <input type="checkbox"/>
		Visual Arts (Chi) <input type="checkbox"/>
Other Extra Elective Subjects (Optional) Just can choose EITHER Japanese course OR M1 course	Extended Part of Mathematics	Minimum requirement: Annual result of Mathematics is 60 marks or above (Put “✓” to indicate choice, put “X” for No) Module 1: Calculus and Statistics (Eng) <input type="checkbox"/>
	Japanese Class	Criteria for consideration: Annual academic result, Conduct grade and a foundation level of Japanese Language. (Put “✓” to indicate choice, put “X” for No) Japanese Class <input type="checkbox"/>

- Notes: 1. (Chi) = conducted in Cantonese; (Eng) = conducted in English.
 2. School-based subjects not for public examination: Religious Studies, Physical Education.
 3. Groups and Elective subjects: Priority given to the average marks of S.3 Exam result.
 4. Classes: Priority given to the language ability and elective subjects of students. Criteria for determining language ability: (1) S.3 exam results of English Language (2) S.3 exam results of Chinese Language (3) Conduct grade attained.
 5. For Elective subjects to be offered, they need to have a minimum of 15 students.

Parent’s Signature : _____

Student’s Signature : _____

Date : _____

Deadline of submission : 11th July, 2017.

Office use only : ApL <input type="checkbox"/> Yes _____ <input type="checkbox"/> No Checked <input type="checkbox"/>
--